

美国BelleFlex碟形弹簧、耐高温碟形弹簧

产品名称	美国BelleFlex碟形弹簧、耐高温碟形弹簧
公司名称	昆阁林五金(昆山)有限公司
价格	2.50/片
规格参数	外径:20mm 内径:10.2mm 厚度:1.1mm
公司地址	周市镇新镇新浦路66号
联系电话	0512-57862290 13584974507

产品详情

美国belleflex碟形弹簧

贝氏碟形弹簧是至关重要的组成部分。在belleflex™技术，我们提供全天候的支持，让您的业务顺利进行。我们生产的贝氏碟形弹簧，符合din规格2092，2093和6796，在宾夕法尼亚州西南部我们的iso 9001认证的制造工厂。belleflex™贝氏碟形弹簧，单独使用或堆叠，以实现期望的负载和行程，是法兰泄漏的溶液，分发轴承负荷，从而提供恒定的负载，产生并维持的张力，并跨越对准孔。随着尺寸范围0.236 “ ~ 48 ” od，多年的冶金经验，以及全天候的技术支持，belleflex™技术是贝氏碟形弹簧的选择。

belleville disc springs are critical components. at belleflex™ technologies, we provide 24/7 support to keep your operation running smoothly. we produce belleville disc springs, compliant to din specifications 2092, 2093, and 6796, at our iso 9001-certified manufacturing facility in southwestern pennsylvania. belleflex™ belleville disc springs, used singly or stacked to achieve desired load and travel, are the solution for flange leakage, distributing bearing loads, providing constant load, generating and sustaining tension, and spanning alignment holes. with a size range of 0.236 ” to 48 ” o.d., years of metallurgical experience, and 24/7 engineering support, belleflex™ technologies is the choice for belleville disc springs.